

## Protokoll nr. 2023:04

Styrelsemöte SMC Södermanland | 2023-03-28

### Närvarande styrelsemedlemmar

Cecilia von Hausswolff, Erik Nilsson, Robin Ludvigsson, Björn Denkvist, Kim Seppälä, Katarina Theander, Wallentin Berggren

Övriga: MCT Jerry von Hausswolff

### 1. Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

### 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

### 3. Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll är från det konstituerande mötet, vilket godkändes.

### 4. Ekonomi och budget

Björn sammanfattar. Det finns fortfarande gott om pengar, ~315kkr, betalningar på ~50kkr är på väg men det kommer in fler och fler anmälningsavgifter.

### 5. Information

- Vi har en ny distriktsinformatör, Andrea Hudatzky.
- Ny grafisk profil, inklusive ny logotyp.  
Material med riktlinjer finns, påverkar även oss lokalt.  
För extern kommunikation bör man uppdatera sin epostsignatur. Cecilia har en grund att fördela, tillsammans med instruktion.

### 6. Styrelseärenden

- Status Office 365:  
Överlag bra. Problem hänvisas till webmaster.  
Målet är att samla material i detta då det förenklar allmän åtkomst. T.ex. möteskallelsen.  
Viktigt att ytterligare en admin läggs till.
- Ny logga och profilmaterial?  
T.ex. Flaggor, tält m.m.  
Våra flaggor (6st) är slitna och behöver bytas ut. Förslaget är att byta alla flaggor för enhetlighetens skull. Tälten rekommenderas dock att vi sliter ut det ena, uppskattningen är en säsong till på det, men det andra bör bytas ut då det är i sämre skick.  
Tanken är att vi ska komma in med en "önskelista" till riks för att det ska bli samlad upphandling, distriktet kommer dock bekostas.  
6 flaggor köps nya och ett tält ersätts, styrelsen röstar ja på detta.  
Förbrukningsmaterial (t.ex. stämpelkort) ersätts inte utan förbrukas.
- Profilplagg 2023  
Hur hanterar vi detta i år? Betänk ny logga.  
Vi avvaktar lite då vi inte har så många nya just nu och detta hänger inte ihop storuppköpet via riks.

## 7. Verksamhetsärenden

- Kick-off  
Resursgruppen håller i detta och agerar avsändare. Detta ska täcka rollfördelning, förväntningar, historik m.m.  
Stor del av funkisgänget ska närvara.
- Funktionsärsträning och försäkringar (vagnskada) - Vad gäller? Kortfattat, försäkringen gäller men det måste vara kurs! Det måste vara ett upplägg med mål t.ex. För examinerade instruktörer får man styra upp det själv. Aspiranter, resursfunktionärer och liknande behöver ha stöd från exade instruktörer. Personer från andra distrikt behöver hanteras också, rimligen att de ska hanteras av sitt egna distrikt. Förslag är att ha ett möte med MCT och instruktörer/aspiranter om hur det ska lösas praktiskt innan styrelsen. Om möjligt samköra under Kickoffen, men tiden kanske inte räcker. Detta kommer lyftas på Kick-offen och formella beslut bordläggs för nu.
- Kursläget.  
Anmälningarna öppnar och det rullar på bra. Gruskursen blev fullbokad på några timmar.
- Tuna touring har sin premiär 1/4, vilket då är vår touringverksamhet.  
De önskar en egen Knix, men inget är beslutat än kring det.
- EMCK önskar ökat samarbete, vilket är positivt men ännu inget bestämt.

## 8. Medlemsärenden

-

## 9. Media

Det är välkommet med fler "gästkrönikor" i vårt flöde. Wallentin nämner ett intresse kring detta och det spanska äventyret (resekrönika).

## 10. Övriga frågor

Inga övriga frågor togs upp.

## 11. Nästa styrelsemöte

Måndagen den 24 april, kl.18.00

## 12. Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.



Erik Nilsson  
Suppleant, för mötet agerande sekreterare

Cecilia von Hauswolff  
Ordförande